
PROTOKOLL FRA MØTE I ARBEIDSUTVALGET I VESTRE AKER 

BYDELSUTVALG MANDAG 3. JUNI 2013 KL. 18.00 – 20.00 

 

Opprop: 

Tilstede:   Elin Horn Galtung (H), leder 

     

Arild Gjervan (H) 

Lars Asbjørn Hanssen (H) 

Terje Bjøro (V) 

    Carl Lindblad (A) 

    Arne Eugen Boysen (F), observatør  

 

Forfall: 

    

Som vara møtte: 

   

Fra administrasjonen:  Jan Olsen Nytveit, bydelsdirektør 

  

Som sekretær:   Berit Nilsen 

 

Godkjenning av innkalling og dagsorden: 

Innkalling og dagsorden ble godkjent uten merknader 

 

Åpen halvtime 

Ingen møtte. 

 

Dagsorden: 

1. Protokoll fra AU-møte 6. mail 2013 

Protokollen ble godkjent uten merknader. 

 

2. BU-kartet til møte 20. juni 2013. 

Sakskartet ble gjennomgått. 

 

Sak 101/13 Lybekkveien 18 – anmodning om bydelsutvalgets kommentarer til klage. Ble 

gjennomgått. Og dokumentene med nye opplysninger i saken ble fremlagt. 

Arild Gjervan (H) som er erklært inhabil i saken, fratrådte og forlot rommet. 

 

Saken ble gjennomgått sammen med de nye dokumentene i selve utbyggingssaken, som 

ble fremlagt på møtet. Disse dokumentene vil nå følge saken. 

 

Det er klaget på habiliteten Arild Gjervan (H) i forbindelse med denne saken, men 

representanten har fratrådt og forlatt lokalet når saken er blitt behandlet i alle fora. 

 

Det tilkommer en sak til tilleggssakskartet. Saken gjelder Gulleråsen stasjon. 

 

3.    Eventuelt 

Elin Horn Galtung (H) informerte om det det vil komme en sak fra Barn-, ungdom- og 

kulturkomiteen til behandling i bydelsutvalget til høsten vedrørende innen- og eventuelt 

utendørs skatepark. 

Bydelsadministrasjonen vil utrede saken. 

 



Arild Gjervan (H) refererte fra et møte han deltok i vedrørende Holmenkollen tennisklubb. 

 

Elin Horn Galtung (H) informerte om at spaden blir satt i jorden en av de nærmeste dagene 

i forbindelse med byggingen av Røa bad. 

 

Carl Lindblad (A) redegjorde for at arealer i tilknytning til Holmenkollen leir enkelt kunne 

tilpasses en forballbane, som eventuelt kunne benyttes av idrettslaget TRY. 

 

Elin Horn Galtung (H) tok opp problemstillingen om vedlikehold av parken ved USAs 

ambassade, og problematikken i forbindelse med Skifte og Fylkesmannens tilbakesending 

av saken om etablering av fullverdig fotballbane på tomten på baksiden av FO i forbindelse 

med Reguleringsplanen for USA ambassade. 

 

 

 

 

 

 

Elin Horn Galtung (H)        

Leder           


